
京口区DHL快递—镇江市DHL国际快递站—京口区DHL快递寄往国外

产品名称 京口区DHL快递—镇江市DHL国际快递站—京口
区DHL快递寄往国外

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 25.00/千克

规格参数 品牌:DHL国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，纺织品，化工品
等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

京口区DHL快递—镇江市DHL国际快递站—京口区DHL快递寄往国外 京口区DHL快递网点 京口区D
HL快递咨询 京口区DHL快递服务 京口区DHL快递电话

Encouraging team members to ‘make every customer experience outstanding’, FedEx Express engages employees
in the higher goal of customer service, believing passionately in rewarding team members who consistently exceed
their job re In addition, to assist employees with their personal and professional development, FedEx Express offers a
tuition assistance grant which they can use for a variety of courses and programs.

“Our team members are our greatest asset and we are thrilled our commitment to them has been recognised once
again by Britain’s Top Employers 2014,” says Trevor Hoyle, Vice President of Operations FedEx UK & Ireland.
“At FedEx Express we strongly believe in developing our people so they have the support to achieve their goals, and
in turn, provide even better service to our customers.”

京口区DHL快递咨询 京口区DHL快递服务

Named alongside 79 other companies, FedEx Express joins an elite group of international and UK based business
receiving this prestigious accolade. Recognised as a leading employer in the UK, FedEx Express receives this
placement for demonstrating high standards whilst continually working to develop its people.
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